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Kočenda: Není důvod, proč neprodat ČEZ 
 
 
Evžen Kočenda z ekonomického centra CERGE-EI považuje prodej části státního podílu v 
ČEZ za rozumný nápad. 
 
HN: Mají příjmy z privatizace látat díry státního rozpočtu? 
 
 Chvíli jsme si hráli na to, že ne. Nestandardní situace ale vyžaduje nestandardní řešení. 
A prodej akcií přes burzu bude rychlý a mnohem průhlednější, než jsou veřejné soutěže. 
Navíc bude mít dvojí efekt - nové papíry posílí likviditu. 
 
HN: Může tato privatizace oslabit postavení ČEZ v regionu, jak tvrdí ČSSD? 
 
 To je naprostý nesmysl. Na aktivitách firmy to nic nezmění. Nezmění se tím jmění 
firmy, dramaticky se nezmění ani vlastnictví firmy. 
 
HN: Neudělala vláda chybu, když oznámila, jakou sumu chce prodejem získat? 
 
 Trhem zahýbalo už to, že se má část firmy prodávat. To, že kabinet oznámil, že chce 
získat 31 miliard korun, ale považuji za správné. Zvýšil tím totiž transparentnost rozpočtu a 
také mu dodal větší důvěryhodnost. A myslím, že tento fakt nijak neovlivní to, jestli stát tuto 
částku nakonec získá. 
 
 
 


